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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős)

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor lesz végre biztosított a normális 
hulladékelszállítás?"

Tisztelt Miniszter Asszony!

Mint ismeretes, a kormány három éve megvonta a hulladékdíj beszedésének jogát a begyűjtést 
ténylegesen végző önkormányzati cégektől. A feladattal az erre alapított, állami tulajdonban lévő 
Nemzeti Hulladékgazdálkodási Koordináló és Vagyonkezelő Zrt.-t (NHKV) bízta meg. Ám a 
társaság mindmáig sem a díjak beszedésére, sem a tevékenységet továbbra is végző kukáscégek 
költségtérítésére nem bizonyult alkalmasnak.

Gulyás Gergely kancelláriaminiszter megígérte, hogy kivizsgálják az esetet, ennek eredményeként a
kormány több mint 30 milliárd forintnyi közpénzt utalt át az NHKV-nak. A társaság maga után 
tartozásokat és el nem takarított hulladékokat hagyott. Érdemi változást azóta sem tapasztaltunk, 
pedig Tarlós István főpolgármester bejelentette, hogy március 1-ig a fővárosban az FKF visszakapja
számlázás jogát az NHKV-tól.

További problémaforrás az illegális hulladéklerakók rendkívül magas száma, amelyek 
felszámolására az Innovációs és Technológiai Minisztérium nemrég pályázatot írt ki. A keret 
azonban már a pályázati határidő lejárta előtt kimerült, így többen pályázni sem tudtak.

A felelősségre vonás, az áldatlan állapotok megszüntetése, valamint a szemétszállítás 
gördülékenységének és a közterületek tisztaságának biztosítása mindannyiunk közös érdeke, ennek 
alapján kérdezem Miniszter Asszonyt:

- Meddig ténykedhet következmények nélkül az NHKV?

- Mikor fognak elszámolni az NHKV-hoz köthető tartozásokkal, mikor nevezik meg a botrány 



felelőseit?

- Mi lett azzal a harmincmilliárd forinttal, amit az NHKV-nak utalt át a kormány?

- Mit tesz a kormány az illegális hulladéklerakókkal szemben, fordít-e további forrásokat ezek 
felszámolására?

- Mikor lesz végre biztosított a normális, elvárható rendszerességű és minőségű hulladékelszállítás?

Várom megtisztelő válaszát!
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Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom

1


